
Od: Ing. Jan Panenka (ODS), zastupitel 

 

Komu: Mgr. Radka Šimková, (PRAHA 5 SOBĚ), starostka MČ 

Věc: INTERPELACE 

        V Praze dne 19.12.2023 

 

Vážená paní starostko, 

Rád bych položil dotaz, jak jsou využívána pronajatá parkovací stání 

v OC Smíchov. MČ má v pronájmu 17 parkovacích míst, kde jedno 

dlouhodobě podpronajímáme České pojišťovně a.s..  

Pouze 4 místa jsou v současnosti obsazena na základě žádosti asi 

koaličním zastupitelům. Dalších 12 míst je dlouhodobě neobsazeno. 

V minulosti byla tato místa nabídnuta jak koaličním, tak opozičním 

zastupitelům. 

Tento dotaz jsem již nesčetněkrát i písemně podával i bývalému 

starostovi panu Pašmikovi. Nikdy mi ovšem nebylo podáno vysvětlení jak 

je s těmito místy naloženo. Tento stav považuji vzhledem 

k problematickému stavu parkovacích kapacit na Praze 5 za 

nepochopitelný. Proto jsem se rozhodl pro tuto formu dotazu. 

Děkuji za odpověď. 

 

Ing. Jan Panenka 

Zastupitel MČ P5 


